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ZÁPIS 
 
z 10. jednání valné hromady spolku Berounsko, z. s. 
konaného od 16.00 dne 17. prosince 2024 v Klubu Kotelna, 
Plzeňská 83/48, 266 01 Beroun. 
 

Přítomní členové 

Josef Antoniv (Králův Dvůr), Ing. Jiří Bouček (Svatý Jan pod Skalou), Milan Cimrman (Nový 
kemp Riviéra Zbečno), Mgr. Vojtěch Hrdlička (Tetín), Pavel Hubený (Hudlice), Lenka 
Chudobová (Městské kulturní centrum Beroun), Bc. Tomáš Kohout (Račice), Eva 
Knopová (Karlštejn), Mgr. Přemysl Landa (Zdice), Ing. Bohumil Stibal (Dvůr Všerad), Hana 
Sudíková Musilová (Suchomasty), Jiří Pelc (Kublov), Ing. Barbora Tesařová (Lety),  
Mgr. Dušan Tomčo (Beroun), Josef Trpišovský (Srbsko), Petra Vaňková (obec Bubovice). 

Markéta Knollová (Sklárna Rückl) zplnomocnila Mgr. Dušana Tomča k zastupování.  

Ing. Michal Špiryt (Kublov) zplnomocnil Jiřího Pelce k zastupování. 

Iva Kinclová (Suchomasty) zplnomocnila Hanu Sudíkovou Musilovou k zastupování. 

Omluvení členové 

Ing. Milan Anýž (Svatá), Markéta Knollová (Sklárna Rückl), Ing. Vojtěch Matějček (Beroun 
Golf Club, Beroun Forest),) Ing. Michal Špiryt (obec Kublov), Jiří Štulc (obec Loděnice), 
Luboš Tesař (bezKempu). 

Přítomní partneři 

Ing. Pavla Dvořáková (MAS Mezi Hrady), Ing. Josef Jedlička (Správa CHKO Křivoklátsko, 
AOPK ČR), Tereza Černá a Petr Danda (Hostinec U Rozvědčíka), Ivo Novotný (Skanzen 
Solvayovy lomy), RNDr. František Pojer (Správa CHKO Český kras, AOPK ČR), RNDr. 
Jaroslav Obermajer (AOPK ČR). 

 

Za DMO Berounsko přítomna Eliška Hochsteigerová a Hana Hájková. 
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Navržený program 

1. Zahájení a schválení programu   
2. Akční plán 2025   
3. Strategie DMO na období 2026–2030  
4. Otevření poutních cest v roce 2025 (Vintířova, sv. Ludmily)   
5. Diskuze a ukončení  

 

1. Zahájení a schválení programu 

Mgr. Dušan Tomčo zahájil jednání valné hromady a dále jej vedl. Úvodem poděkoval 
Elišce Hochsteigerové za její působení v destinačním managementu Berounska. 
Přítomné informoval, že v roli ředitelky DMO ji na základě výběrového řízení nahradí 
Hana Hájková, která doposud působila na pozici specialistky cestovního ruchu. Výběrové 
řízení na pozici speciality/tky cestovního ruchu proběhne v lednu. 

Konstatoval, že valná hromada je usnášeníschopná v počtu 17 hlasů z 22. Upozornil, že 
hlasují pouze členové, partneři mají na valné hromadě poradní hlas a očekává se jejich 
příspěvek do diskuse. 

Zapisovatelkou stanovil Hanu Hájkovou a o ověření požádal Mgr. Přemysla Landu, který 
souhlasil. Bylo přistoupeno k hlasování. 

Usnesení: Valná hromada spolku Berounsko, z. s. souhlasí s ustanovením zapisovatelky 
a ověřovatele. 

Hlasování: Pro – 17, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Usnesení: PŘIJATO 

 

Mgr. Dušan Tomčo představil program valné hromady a připomněl, že byl všem zaslán 
v pozvánce. Zeptal se, zda má někdo návrh na úpravu programu. Nikdo nevystoupil 
a bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení: Valná hromada spolku Berounsko, z. s. schvaluje program jednání. 

Hlasování: Pro – 17, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Usnesení: PŘIJATO 
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Mgr. Dušan Tomčo shrnul významné oblasti roku 2024 s důrazem na druhé pololetí. 

 Rozvoj členské a partnerské základny: Rok 2024 končíme s bilancí 10 nových členů 
a 12 nových partnerů. DMO má aktuálně 22 členů a 55 partnerů a s dalšími subjekty 
mimo členství a partnerství spolupracuje na projektu návštěvnické karty. 

 Krajský produkt Pustit k vodě: DMO v průběhu celého roku připravovalo 
produktový obsah pro SCCR se zaměřením na Berounku a atraktivity a služby 
vhodné pro vodáky. V březnu se uskutečnilo setkání provozovatelů kempů 
a tábořišť. V listopadu se konalo jednání k vodáckému pasu, pro které byly 
osloveny veškeré subjekty, jichž se vodáctví dotýká. Na jednání panovala shoda 
ohledně realizace vodáckého pasu od roku 2026, jednání budou pokračovat. 

 Turistický autobus Českým krasem: Na květnové jednání ve Sv. Janu pod Skalou 
navázalo setkání dotčených obcí a Středočeského kraje v září. Středočeský kraj 
i starostové záměr podporují, je třeba však konkretizovat varianty a finanční 
náročnosti. Jednání se účastnili zástupci ROPID a IDSK a diskutovaly se i varianty 
nové poptávkové dopravy. Jednání budou pokračovat začátkem roku 2025. 

Eliška Hochsteigerová doplnila následující aktivity:   

 Konference cestovního ruchu: První akce svého druhu na Berounsku se konala 
3. 10., zúčastnilo se celkem 50 diváků a zaznělo 7 příspěvků. Akce si získala velmi 
dobrou pozitivní zpětnou vazbu od cca 70 % účastníků. Konferenci v tuto chvíli 
bude DMO pořádat 1x za dva roky, další proběhne v roce 2026. Kdyby měl někdo 
z členů či partnerů zájem konferenci hostit, ať se ozve ředitelce. 

 Digitalizace Návštěvnické karty Berounska, Brd a Podbrdska: DMO získalo 
rozhodnutí o poskytnutí dotace z NPPCRR na společný projekt digitalizace 
a komunikační kampaně s DMO Brdy a Podbrdsko. Ve výběrovém řízení na 
digitalizaci zvítězila společnost Cardberg. Komunikační kampaň hrazená z dotace 
bude zahrnovat reklamu na SoMe, influencer trip, tištěný leták a PR aktivity.  

 Tištěné materiály: Proběhla aktualizace, dotisk a distribuce všech produktových 
materiálů (3 druhy brožur a 1 skládací mapa). 

 Produkce Berounsko všemi smysly: Realizace natáčení a focení od srpna do října 
s různými skupinkami figurantů. Pořízeno zhruba 60 fotek a dvě videa (na výšku, 
na šířku), video je ke zhlédnutí na webu DMO nebo na YouTube kanálu. 

Předseda se zeptal přítomných na dotazy, proběhla diskuze o prohloubení spolupráce 
s DMO Brdy a Podbrdsko. 
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2. Akční plán 2025 

Mgr. Dušan Tomčo informoval, že návrh akčního plánu byl zasílán všem e-mailem 
a přítomní jej mají k dispozici i tištěný, a předal slovo Elišce Hochsteigerové. 

Eliška Hochsteigerová sdělila, že na podzim byla členům a partnerům zasílána výzva 
ohledně námětů pro nový akční plán, DMO však bohužel žádné neobdrželo. Akční plán 
je jako vždy provázán na strategický dokument a reflektuje jeho tři základní rozvojové 
priority – Destinační management, Nabídka cestovního ruchu a Destinační marketing.  

Eliška Hochsteigerová následně stručně popsala 34 aktivit, které plán zahrnuje. Dále 
zmínila, že na konci plánu je vždy uveden rozpis rozvoje produktů cestovního ruchu.  

Mgr. Dušan Tomčo zdůraznil z jeho pohledu významné a velké aktivity, které DMO 
čekají v roce 2025: 

 Koordinace komentovaných prohlídek obou CHKO a jejich propagační zastřešení 
ze strany DMO. 

 Koordinace jednání ke vzniku cyklostezky podél Berounky od Nižbora 
ke Křivoklátu. 

 Digitalizace Návštěvnické karty Berounska, Brd a Podbrdska. 

Mgr. Dušan Tomčo se zeptal, zda má někdo z přítomných dotazy či náměty na úpravu 
akčního plánu. 

Ing. Barbora Tesařová se dotázala, kdy proběhne navazující školení Canvy. Eliška 
Hochsteigerová informovala, že na jaře 2025.  

Závěrem proběhla diskuze k turistickým novinám, pro které běží sběr podkladů do 
19. 1. 2025. O publikaci článku předběžně projevily zájem tyto subjekty: obce Tetín a Lety, 
Hostinec U Rozvědčíka, Nový kemp Riviéra Zbečno.  

 

Usnesení: Valná hromada spolku Berounsko, z. s. bere na vědomí návrh akčního 
plánu 2025. 

Hlasování: Pro – 17, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Usnesení: PŘIJATO 
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3. Strategie DMO na období 2026–2030  

Eliška Hochsteigerová sdělila, že strategický dokument DMO je platný do roku 2025, 
a proto se představenstvo již v létě začalo v rámci svých jednání zabývat aktualizací 
strategie na další období, konkrétně na 2026–2030.  

V první fázi se představenstvo usneslo, že nejlepší cestou bude dokument aktualizovat 
a navázat na něj, než aby vznikal kompletně nový dokument. Zároveň se také zabývalo 
otázkou zpracování, zda by mělo být kompletně na klíč zadáno externímu dodavateli, či 
zda by aktualizace měla proběhnout v režii pracovníku DMO. Zvolen byl kombinovaný 
přístup.  

Eliška Hochsteigerová informovala, že na podzim představenstvo ustanovilo pro rok 2025 
dočasnou pracovní skupinu pro aktualizaci strategie pod vedením člena představenstva 
Mgr. Vojtěcha Hrdličky. Do pracovní skupiny se přihlásilo celkem 12 členů z veřejného, 
soukromého i neziskového sektoru. Mgr. Dušan Tomčo doplnil, že zájem o účast DMO 
velmi potěšil, nabídku na zapojení obdrželi všichni členové a partneři. 

Pokračovala, že pro realizaci již byli osloveni tři dodavatelé – Institut turismu 
CzechTourism a dvě fyzické osoby z oblasti cestovního ruchu a destinačního 
managementu. Náklady na tyto dodavatele byly zahrnuty do žádosti o dotaci na rozvoj 
DMO Středočeského kraje. 

Dále Eliška Hochsteigerová nastínila předběžný harmonogram aktualizace z hlediska 
jednání v roce 2025: 

 Březen – setkání pracovní skupiny nad analytickou částí a SWOT analýzou. 
 Červen – projednání analytické části a SWOT analýzy na valné hromadě, 

brainstorming k návrhové části strategie.  
 Srpen/září – setkání pracovní skupiny k návrhové části strategie. 
 Prosinec – projednání finální verze na valné hromadě.  

Dodala, že členové a partneři budou průběžně informováni e-mailem ohledně vývoje 
a žádáni o součinnost, např. pro zaslání námětů a připomínek k jednotlivým částem. 

Předseda se zeptal, zda jsou dotazy k tomu, co zaznělo. Nikdo nevystoupil.  

 

Usnesení: Valná hromada spolku Berounsko, z. s. bere na vědomí informace k aktualizaci 
strategie DMO na období 2026–2030.  

Hlasování: Pro – 17, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Usnesení: PŘIJATO 
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4. Otevření poutních cest v roce 2025 (Vintířova, sv. Ludmily)   

Předseda informoval, že bod byl na jednání programu zařazen na přání tetínského 
starosty. Následně předal slovo Mgr. Vojtěchu Hrdličkovi, tetínskému zastupiteli a členovi 
představenstva DMO. 

Mgr. Vojtěch Hrdlička shrnul vývoj spolku Svatá Ludmila, který původně připravoval 
výročí 1100 let od jejího zavraždění (2021). Panovalo přesvědčení, že po výročí budou 
aktivity spolku ukončeny, nicméně v průběhu se ukázalo, že spolek přilákal řadu měst, 
obcí a dalších iniciativ po celé ČR. Spolek tak byl v roce 2022 transformován do dvou 
projektů – Naši světci a Putování za kořeny.  

Naši světci je projekt zaměřený na národní patrony a svaté. Nejbližší aktivitou se vztahem 
k Berounsku bude výročí translace (přenesení ostatků) sv. Ludmily na Pražský hrad. 
V plánu je krátký dobový průvod, demonstrace toho, jak to vypadalo, když si pro ostatky 
na Tetín přijel sv. Václav. 

Putování za kořeny je projekt zaměřený na poutní turismus. V rámci Berounska spolek 
Svaté Ludmily dlouhodobě řeší dvě poutní trasy – Stezku sv. Ludmily a Vintířovu stezku. 
Stezka sv. Ludmily, z Mělníka na Tetín, bude slavnostně otevřena v rámci Svatoludmilské 
pouti 20. 9. 2025. Vintířova stezka, která bude prodloužena z jihu Čech přes Berounsko 
až do Břevnova, bude otevřena 21. 6. 2025 v rámci Svatojánské pouti. 

Mgr. Vojtěch Hrdlička v závěru uvedl, že v případě zájmu jsou informace dostupné na 
www.svataludmila.cz a ohledně spolupráce se lze obracet na ředitelku Miroslavu 
Janičatovou. 

 

5. Diskuse a ukončení 

Nikdo neměl námět do diskuze. Předseda informoval, že další jednání valné hromady se 
uskuteční 26. 6. 2025, místo bude oznámeno. Všem přítomným poděkoval za účast, 
popřál jim krásné svátky, úspěšný vstup do nového roku a jednán ukončil. 

 

 

 

……………………………………………… 

zapsala 

Hana Hájková 

 

……………………………………………… 

ověřil 

Mgr. Přemysl Landa 

 

……………………………………………… 

předseda představenstva 

Mgr. Dušan Tomčo 

 


